
A verseny 15 gyorsasági szakasza összesen 170 km 
hosszú az 580 km össztáv mellett. A leghoszabb szakasz 
20,6 km, a legrövidebb pedig egy go-kart pályán rendezett 
2,2 km. 

Szlovén részről Logar, Peljhan és Jereb csatájára van 
kilátás. A Horvát Bajnokságban élen álló Sebalj 4 ponttal 
vezet Kaucic előtt. Mivel a bajnokságból ezen kívül már 
csak két futam van hátra, ezért a végkimenetel szem-
pontjából döntő lehet ez a verseny. 

Akárcsak Janiék számára, hiszen ha itt nem érnek el jó 
eredményt, akkor nem lesz esélyük év végén felkerülni 
a dobogóra. Pech 15, Jeram 14, Jani és Reitsperger 13 
ponttal várják a folytatást. Pech ezen a futamon nem  
indul, így Jeram és Reitsperger legyőzésével Janiék akár 
fel is kerülhetnek a dobogóra. De ehhez már kellene 
egy versenyképes autó, amihez idén nem sok futamon  
volt szerencséjük.

Hétvégén rendezik a Horvát bajnokság 5. futamát Szlovéniában. Janiék a kudarcos előző futam 
után  már igazán rászorulnak egy jó eredményre, főként ha év végén el akarják érni a dobogót.

Szilágyiék Szlovéniában folytatják!
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A verseny honlapja : www.rally-postojna-portoroz.si

Támogatóink:

Verbatim, Citizen Vérnyomásmérők, Inox Crom “Az 
írás-szenvedély”, Kiter Kft., Bus-Service Kft., Hungarian  
Bus Kft., Kókai Tömítéstechnikai Kft, Metall-Techno Kft.,  
Jakatics Áruszállítás, Transdanubio ‘96 Kft., Atomic Cargo,  
Sped-X Kft.,

Stille Dukko-Lux Rallye Team

Jani: Rettentően elkeseredettek vagyunk az előző futa-
munk, vagy futamaink miatt már nem is tudom. Opatijára 
nagyon rákészültünk, de az autó annyira erőtlen volt, hogy 
nem tudtunk labdába rúgni. Amikor a fékproblémák is meg-
jelentek inkább kiálltunk. Iszonyatosan hiányoznak az elve-
szített pontok, ott lehetnénk az elejében erre most itt kell 
sietnünk ahol a többiekkel szemben mi először megyünk.

Szerdán és csütörtökön tréningezünk, próbálok egyszerű 
itinerből dolgozni, főleg a hosszú gyorsra koncentrálunk. 
Még sosem láttam a pályákat, nagy csodára nem számítunk. 
Megpróbálom elfelejteni a kudarcokat és felszívni magam. 

Igazán már nem is tudok mit mondani annyira sok problé-
ma van velünk mindig. Ami 2004-ben jól működött az most  
sehogy sem akar. Ezt az évet már végigszenvedjük így az-
tán át kell gondolnunk a folytatást. Én versenyezni akarok. 
Nem baj ha valaki gyorsabb, erről szól a sport. El tudom 
fogadni a kudarcot, de ennyi malőr már sok.

Az önbizalmam is már elment “kenyába”, de csak mi tud-
juk visszacsalogatni és sehogy máshogy mint jó ered- 
ménnyel. Tudunk mi gyorsan menni, mentünk már idén nem 
is egyszer N abszolutot itthon és kint is de a végére nem 
érünk oda. Nincs jó kedvem de fel nem adjuk az biztos!!


